
Klub samoupravljavcev
Iniciativni odbor za ustano-

vitev kluba samoupravljalcev
občine Center je na prvi seji
obravnaval nekatere nerazčišče-
ne probleme v zvezi z obliko-
vanjem kluba. Nekateri člani
iniciativnega odbora so nam-
reč menili, da pred ustanovit-
vijo iniciativnih odborov ni
prišlo do nujne koordinacije
med družbenopolitičnimi orga-
nizacijami. Zato je bil povsem
umesten predlog, da bi pri ob-
činski konferenci SZDL organi-
zirali posebno koordinativnoe
telo, ki bi poskrbelo za boljšo,
predvsem pa dovolj učinkovi-
to povezavo med družbenopo-
litičnimi organizacijami v občd-
ni pri ustanavljanju kluba sa-
moupravl j alce^

Razprave na seji iniciativne-
ga odbora se je med gosti ude-
ležil tudi Slavko Grčar, sekre-
tar sektorja za organizacijo re-
publiškega sveta zveze sindika-
tov' Sloveni.je. V svojem pri-
spevku je predvsem poudaril,
da se je akci.ja za ustanavlja-
nje klubov samoupravljalcev
začela pravzaprav že pred dve-
ma letoma, torej ni nekaj no-
vega, vsiljenega, da pač mora
biti za vsako ceno, Dalee od
tega, akei.ia se je začela že le-
ta 1973, ko je bila pri CK ZKS
ustanovljena posebna skupina,
upoštevane so bile tudi vse
slabe in dobre izkušnje klubov
samoupravljalcev ia^ostalih re-
publik. Začrtana je bila torej
pot, vodilo, ki bi slej ko prej
moralo v dveh letih roditi sa-
dove. Pa vendar se pričakova-
nja iz subjektivnih in objek-
tivnih razlogov niso izpolnila.
Vse kaže, da je bilo v teh le-
tih, predvsem sedaj, ko je akci-
ja že v polnem teku, najteže
doseči nujno potrebno politično
koordinacijo v občinah, med
katerimi naša seveda ni bila
nobena izjema.

Toda v Ljubljani se zaradi
njene teritorialne razdroblje-
nosti, saj imamo več občin,
pojavlja v zveai z ustanavlja-
njem klubov samoupravljalcev
vzporedno tudi vprašanje ka-
drov, kar ni majhen problem,
kot bi morda mislili na prvi
pogled in po oceni dosedanjih
izkušenj pri ustanavljanju po-
dobnih institucij. Prav zaradi
tega je bilo treba sklicati se-
stanek vseh predsednikov ini-
ciativnih odborov občin, na ka-
terem bodo preučili vsa odpr-
ta kadrovska vprašanja. To pa
je le ena izmed mnogih priori-
tetnih nalog v delovnem pro-
gramu iniciativnega odbora za
ustanovitev kluba samouprav-
ljalcev v naši občini. Med naj-
bolj pomembnimi bo tudi pri-
prava delovnega programa za
leto 1976 in šele ko bo pri-
pravljen načrt dela bo mogoče
sprejeti tudi finančni program
kluba samoupravljalcev. •

S podobnimi problemi, kot
je naš, se bodo prejkone sreče-
vali v Ljubljani tudi ostali ini-
ciativni odbori. Premagabi pa
jih bodo morali za vsako ce-
no, in to čimprej, da bodo klu-
bi samoupravljalcev lahko' za-
živeli in na ta način začeli xz-
polnjevati dve najvažnejšl
funkciji — izmenjavo samo-
upravljalskih izkušenj in iz-
obraževanje samoupravljalcev.
Zdaj, ko je delo iniciativnega
odbora za ustanovitev kluba
samoupravljalcev naposled za-
živelo tudi v občini Center smo
na najboljši poti, da uresniči-
mo, vendar brez pretirane na-
glice, ki bi prej škodovala kot
koristila, oblikovanje kluba in
z njitn tudi v samoupravnl
praksi potrdimo "" njegovo p o
slanstvo pri izpolnjevanju do-
govorjenih delovnih nalog.
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